

### Health Safety and Environment Policy

سياسة الصحة والسلامة والبيئة

### MARMUL FALCON RULES

Marmul Falcon is fully aware & Committed to the statement mentioned under and will abide by it. And will always prefer Safety issues on production issues.

تدرك شركة صقر مرمول للتجارة والمقاولات ش.م.م. بالبيان المذكور أدناه للإرشادات وهي ملتزمة بتنفيذها، وتولي الشركة السلامة اهتماما خاصا حتى مقابل الإنتاج.

Follow ILSRs & implement the consequences matrix where ever applicable.

F التحلي بروح المسؤولية والالتزام لضمان تنفيذ إرشادات الصحة والسلامة.

Act on hazard if found; & never pass by it.

A العمل على درايه بالمخاطر أينما كانت وعدم تجاهلها.

Live with your complete responsibilities & accountabilities for successful system.

L الالتزام الكامل بعدم التسبب في حدوث أي حوادث أو إصابات "لا حوادث إطلاقاً".

Conquer GOAL ZERO.

C

Obey Oman's rules, ILSRs, Golden rules.

O الالتزام بالقوانين العمانية والقوانين واللوائح الصادرة من الشركة والقواعد الذهبية

Never ever bypass the rules.

N

Respect and abide by the Policies, Documents, and Standards & Procedures of the MFTC.

R لا تتعدى وتخترق القانون  
احترام الإرشادات والتوجيهات المكتوبة والمعايير والإجراءات الصادرة من شركة صقر مرمول للتجارة والمقاولات ش.م.م.

Ultimately manage the waste in an effective way to protect the Environment and lives.

U

Live long with perfect life style; hygienically in line with avoiding Smoking, alcohol or any other kind of drug and the pandemic crises protocols.

L

Emergencies are delt with utmost urgency and are reported and managed in accordance with MFTC procedure and in line with those of clients.

E

Serve a leading role in promoting Best HSE Practice within the OIL & GAS industry of Oman.

S

يمكنك أن تعيش أكثر وأنت تمارس حياة متوازنة وذلك بتجنب التدخين و المشروبات الكحولية والمؤثرات العقلية وتجنب الازمات الوبائية  
يتم التخلص من حالات الطوارئ بأقصى درجة من الاستعجال ويتم الإبلاغ عنها وإدارتها وفقاً لإجراءات MFTC وبما يتماشى مع إجراءات العملاء.

كن رياديا في تكريس أفضل ممارسات الصحة والسلامة في قطاع النفط والغاز بسلطنة عمان.

23  
10 1

**Mabkhoot Saad Mukadam Al Mahri**  
Managing Director

**مبخوت سعد مقدم المهري**  
رئيس المجلس إدارة